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PROTOKÓŁ Nr XXVI/13 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 26 września 2013 r. 
 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200 zakończono o godz. 1415.   
 
I. Obecność. 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych, 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 14 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
 
W sesji udział wzięli: 
Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 
Anna Stępień – Buryszek - Sekretarz Powiatu 
oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. Lista 
obecności stanowi zał. nr 2 do protokołu.   
 
II. Porządek dzienny posiedzenia. 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 
zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 20 czerwca 
2013 r., 
d)przyjęcie protokołu z XXV Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 
25 lipca 2013 r.   

2. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                                                            
3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2013 
r. 
    a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
    b) stanowiska Komisji. 
4. Informacja nt. przygotowania szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Goleniowski do roku szkolnego 2013/2014 ze szczególnym uwzględnieniem 
przygotowania Zespołu Szkół Nr 1 w Goleniowie.                                                                            

    a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
    b) stanowiska Komisji. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
    a)przyjęcia do wykonania zadania z zakresu administracji rządowej pn. 

„Dofinansowanie zakupu i wydruku podręczników szkolnych i książek 
pomocniczych dla uczniów niewidomych uczęszczających do szkół lub placówek, dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Goleniowski” 

    b)zmieniająca uchwałę Nr XXII/199/13 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 marca 
2013 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
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   c)pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic zlokalizowanych na terenie miasta 
Goleniów, 

   d) powierzenia Gminie Stepnica prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg 
publicznych pod nazwą „Budowa chodników i zjazdów z drogi publicznej  
w miejscowości Żarnowo”, 

 e) stanowienia o kierunkach działania Zarządu Powiatu w Goleniowie w zakresie 
ubiegania się o dofinansowanie pochodzących z budżetów: Mechanizmu 
Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego, Narodowego  
i Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz w ramach 
przyjętego Programu Przebudowy Modernizacji Dróg w Powiecie Goleniowskim na 
lata 2013-2020, 

   f) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 
   g) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Nowogard, 
   h) przyznania dotacji celowej dla Gminy Osina na dofinansowanie zadania z zakresu   

ochrony środowiska, 
     i) poparcia stanowiska Konwentu Starostów Województwa Zachodniopomorskiego 

oraz działań innych instytucji, dotyczących włączenia budowy drogi ekspresowej  
S-6, w tym obwodnicy Sianowa i Koszalina, do programu Budowy Dróg Krajowych 
na lata 2014-2020, 

  j) wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu 
zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego 
„Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2012-2015”, 

   k) wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu 
zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego 
„Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych edycja 2012-2015”, 

  l) określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 
m) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. 
n) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie ceny nieruchomości, 

stanowiącej zabudowaną działkę nr 155/2, położoną w obrębie Mosty, 
o) określenia szczegółowych warunków korzystania przez powiatowe jednostki 

organizacyjne z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego będących w trwałym 
zarządzie, 

p) przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego na lata 
2013-2020, 

r) wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu 
zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego 
„Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2012-2015”, 

s) rozpatrzenia skargi – projekt I, 
t) rozpatrzenia skargi – projekt II, 
u) rozpatrzenia wniosku – projekt III, 
w) rozpatrzenia skargi – projekt IV, 
y) rozpatrzenia skargi – projekt V. 

6. Blok informacyjny: 
    a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
      b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
7. Wolne wnioski. 
8. Odpowiedzi na interpelacje. 
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9. Zamknięcie obrad.        
 
III. Przebieg posiedzenia. 

 

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXVI sesji Rady 
Powiatu, powitał zaproszonych gości i wszystkich radnych. Następnie w oparciu  
o listę obecności stwierdził, że na sali jest 14 radnych, co stanowi quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek posiedzenia i zapytał, czy są 
wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie. 
 
Godz. 1203 – przybył radny Piotr Kijko, stan – 15 radnych. 
 
Starosta Tomasz Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 
uchwały do pkt 5 ppkt n) zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie 
ceny nieruchomości, stanowiącej zabudowaną działkę nr 155/2, położoną  
w obrębie Mosty.   
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za. 
 
Starosta Tomasz Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 
uchwały do pkt 5 ppkt o) w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania 
przez powiatowe jednostki organizacyjne z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego 
będących w trwałym zarządzie. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę  – 15 radnych za. 
 
Starosta Tomasz Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 
uchwały do pkt 5 ppkt p) w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 
Powiatu Goleniowskiego na lata 2013-2020. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za. 
 
Starosta Tomasz Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 
uchwały do pkt 5 ppkt r) w sprawie wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, 
jako partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 
programu wieloletniego „ Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 
2012-2015”. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za.  
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Radny Marcin Fedeńczak – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wniósł  
o uzupełnienie porządku obrad sesji pkt 5 o ppkt s), t), u), w), y), o rozpatrzenie czterech 
skarg i jednego wniosku.   
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc dodał, że każdy projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skarg i wniosku opatrzony jest w zapis w prawym górnym rogu mówiący, 
który jest to numer projektu. Następnie Przewodniczący zapowiedział, że będzie kolejno 
poddawać pod głosowanie wprowadzane do porządku obrad projekty uchwał. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały do pkt 5 ppkt s) w sprawie rozpatrzenia skargi – projekt I. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za.  
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały do pkt 5 ppkt t) w sprawie rozpatrzenia skargi – projekt II. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały do pkt 5 ppkt u) w sprawie rozpatrzenia wniosku – projekt III. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały do pkt 5 ppkt w) w sprawie rozpatrzenia skargi – projekt IV. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały do pkt 5 ppkt y) w sprawie rozpatrzenia skargi – projekt V. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za. 
 
Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, iż protokół z XXIV 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 20 czerwca 2013 r. był wyłożony do wglądu  
w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą sesją, następnie zapytał, 
czy są uwagi do niniejszego protokołu.   
 
Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXIV sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie z dnia 20 czerwca 2013 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 
radnych. 
 
Godz. 1215 przybyła radna Gizela Rybicka – stan 16 radnych. 
 
Ad.1.d. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, iż protokół z XXV 
Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 25 lipca 2013 r. był wyłożony do 
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wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą sesją, następnie 
zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu. 
 
Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXV Nadzwyczajnej sesji Rady 
Powiatu w Goleniowie z dnia 25 lipca 2013 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 
16 radnych. 
 
Ad.2.       
1. Radny Czesław Siwek zwrócił się z prośbą o włączenie się przedstawicieli Starostwa 
Powiatowego w Goleniowie, jako koordynatorów przy rozwiązaniu problemu drogi 
dojazdowej, do posesji w miejscowości Jarosławki. (Starosta Tomasz Stanisławski 
udzielił odpowiedzi ustnie na sesji). 
 
2. Radny Czesław Siwek powiedział, że bardzo się cieszy, iż zreformowanie szkół 
średnich w Goleniowie (ZSZ i ZSP), jakie przeprowadziło Starostwo, odbyło się 
bezboleśnie. Dla umocnienia podjętej wspólnej decyzji Rady Powiatu i Zarządu Powiatu 
radny chciałby, aby pokazać dodatkowo, jakie ta decyzja niesie za sobą skutki 
ekonomiczne, by w ten sposób dodatkowo wzmocnić argumentację. 
 
3. Radna Danuta Faryniarz zwróciła się do Starosty o przedstawienie na forum Rady 
Powiatu rezultatu działań zespołu roboczego powołanego do opracowania koncepcji 
zagospodarowania pałacu zabytkowego w Mostach oraz przedstawienie działań  
w okresie od czerwca 2013 do dnia sesji. Jakie podjęto starania w związku  
z możliwością pozyskania środków z unijnego programu pn. konserwacja  
i rewitalizacja dziedzictwa kulturowego w ramach mechanizmu finansowego 
Europejskiego Obszaru Gospodarczego na lata 2009-2014 i Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego na lata 2009-2014. Radna dodała, że z programu tego można uzyskać 
znaczne kwoty, tj. 85% dofinansowania, a pojedynczy beneficjent może uzyskać 
znaczące pieniądze, ponieważ minimalna wartość dofinansowania wynosi 1 mln,  
a maksymalna 8 mln euro, tj. ponad 33 mln zł. Nabór wniosków kończy się 30 września 
2013 r. i zdaniem radnej szkoda byłoby tej szansy nie wykorzystać. 
 
4. Radny Piotr Kijko zwrócił się z pytaniem do Zarządu Powiatu, jak na dzień dzisiejszy 
wygląda sprawa inwestycji dot. wykonania chodników w miejscowości Rurzyca, czy jest 
nadzieja, że jeszcze w tym roku zostanie rozpoczęta ta inwestycja?  
 
Godz. 1220 przybył radny Kazimierz Lembas – stan 17 radnych. 
 
5. Radna Danuta Faryniarz poinformowała, iż 16 maja br. złożyła wniosek  
o zastosowanie oświetlenia energooszczędnego nad górnymi drzwiami wejściowymi do 
Starostwa. Zdaniem Radnej obecnie stosowane oświetlenie przeczy zasadzie 
gospodarnego wykorzystywania energii elektrycznej, jest niewychowawcze i wystawia 
złe świadectwo gospodarzowi urzędu. Radna ponownie zwróciła uwagę, że światło 
świeci się na zewnątrz i wewnątrz urzędu całymi dniami i nocami, w dni wolne od pracy 
i święta, a także popołudniami. Radna przyznała, że odpowiedź na jej wniosek trochę ją 
zabolała i uważa ją za niemerytoryczną i lekceważącą problem, a chwilami nawet 
śmieszną, gdy mowa: „o wyższych kosztach z uwagi na ciągłe włączenie  
z powodu często przesiadującej na schodach młodzieży oraz licznych zwierząt, na które 
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również reaguje czujka”. Radna poinformowała, że we wszystkich fachowych 
poradnikach zwraca się uwagę na to, że oświetlenie z czujnikami ruchu to niedrogi  
i pewny sposób na redukcję kosztów energii, nawet o 60%, dlatego warto pomyśleć nad 
takim lub innym, nie koniecznie na czujkę ruchu, odpowiednim rozwiązaniu nie tylko 
nad wejściem głównym do Starostwa, ale także wewnątrz budynku, by zapewnić 
odpowiednią ilość światła w tych miejscach i czasie, kiedy jest ono naprawdę potrzebne. 
Zdaniem radnej wydumane zwierzęta koczujące na schodach urzędu na pewno nie 
przyczyniają się do strat finansowych. W związku z powyższym Radna poprosiła  
o ponowne, rzetelne przedstawienie możliwości rozwiązania sprawy oświetlenia,  
a przede wszystkim o fachową opinię na ten temat. 
 
6. Radna Gizela Rybicka zwróciła się do Starosty z prośbą o przedstawienie informacji, 
co się udało załatwić na Konwencie Starostów odnośnie finansowania PZON, w związku 
z tym, że jest długa kolejka. Radna dodała, iż wie ze swojego podwórka, że osoby 
oczekujące na te orzeczenia bardzo często są bez środków do życia i są w bardzo trudnej 
sytuacji. Ta sytuacja rodzi skutki tego typu, że nie mogą być realizowane ustawy 
korespondujące z ustawą o zespołach. (Starosta Tomasz Stanisławski udzielił ustnej 
odpowiedzi na sesji).    
 
Ad.3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2013 r. 
stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
 
Ad.3.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że Sprawozdanie z wykonania 
budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2013 r., było omawiane na posiedzeniu 
Zarządu Powiatu w dniu 28 sierpnia 2013 r. Ponadto Starosta dodał, że również na 
każdym posiedzeniu Zarządu omawiane i analizowane są sprawy budżetowe, a na każdej 
praktycznie sesji Rady Powiatu dokonywane są zmiany w budżecie. Starosta dodał, że 
niniejsze sprawozdanie było przedmiotem prezentacji na posiedzeniach Komisji Rady. 
Starosta poinformował, że Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie w dniu 9 września 2013 r. wydała pozytywną opinię o informacji Zarządu 
Powiatu w Goleniowie o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 r. Uchwała NR 
CXLII.366.2013 stanowi zał. nr 4 do protokołu.    
 
Ad.3.b. 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja zapoznała się z powyższym sprawozdaniem. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do 
wiadomości Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 
2013 r. 
 
Radny Kazimierz Lembas zwrócił uwagę na to, że zapisy na niektórych stronach  
w sprawozdaniu są inne, a dotyczą tego samego problemu i tak na str. 3 w dochodach, 
kwota dotycząca opłaty komunikacyjnej uzyskanej w I połowie tego roku jest taka sama 
jak w roku ubiegłym, a na str. 7 sprawozdania wynika, że opłata komunikacyjna  
w tym roku, tj. 806.304,53 kwota za poprzedni rok została przeniesiona automatycznie 
do kwoty tegorocznej. Zdaniem radnego jest to błąd techniczny, na który zwraca uwagę. 
W dalszej części wypowiedzi radny stwierdził, że na temat wydatków nie będzie mówić, 
natomiast zwrócił uwagę na zagrożenie niewykonania niektórych dochodów. Radny 
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powiedział, że dochody własne powiatu wykonano w 45,22%, natomiast jest bardzo 
małe, bo tylko 10% wykonanie w dochodach z tytułu wpłat z odpłatnego nabycia prawa 
własności i prawa użytkowania wieczystego, gdzie na plan roczny, który został 
zaplanowany w wysokości 2.400.000, powiat uzyskał dochód, w wysokości 234.000 zł. 
Radny zaznaczył, że również w gospodarce mieszkaniowej dochody zostały wykonane 
na poziomie 18,63%. Radny powiedział, że Rada musi mieć świadomość, że niskie 
wykonanie niektórych dochodów, rzutować będzie na wydatki w innych działach 
budżetu. Ponadto radny dodał, że już dziś wiadomo, że pewnych dochodów nie da się 
wykonać, chociażby ze sprzedaży majątku. Radny dodał, że zwrócił uwagę na dochody  
w oświacie i wychowaniu w dziale 801, że na plan 2.274.767,00 zł, zostały wykonane 
tylko w 22,18% tj. 504.429,81 zł. i w tym miejscu radny zwrócił się do Zarządu Powiatu 
o to, aby na te sprawy Zarząd zwrócił szczególną uwagę. 
 
Godz. 1230 -  obrady sesji opuścił Radny Leszek Soroczyński – stan 16 radnych. 
 
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur w uzupełnieniu przypomniał, że na posiedzeniu 
Komisji mówił, że istnieje możliwość niewykonania dochodów majątkowych, co  Zarząd 
wziął pod uwagę i zabezpieczył te środki w dziale drogi. Pierwotny kosztorys 
zabezpieczony przez Radę Powiatu to kwota ponad 5 mln zł., a koszty, jakie zostaną 
poniesione, wyniosą około 3 mln zł, dlatego pozostała różnica zostanie zabezpieczona na 
pokrycie niedoborów w dochodach majątkowych. Skarbnik dodał, że jeżeli chodzi  
o dochody w dziale 801, to tam tylko jedna pozycja rzutuje na niskie wykonanie 
dochodów, to jest ostateczne rozliczenie projektu pn. PCER, które musi zostać zamknięte 
i tu chodzi o otrzymanie ostatecznej decyzji władz wdrażających program RPO, która 
będzie istotna dla terminowości i realizacji tego dochodu. Skarbnik dodał, że jeżeli 
chodzi o pozostałe elementy budżetu, które wynikają z normalnego funkcjonowania, to 
w dziale rolnictwo i łowiectwo jest zerowe wykonanie, a wynika  
z tego, że taki jest system dotacyjny. Skarbnik dodał, ze podobnie jest w dziale 600, gdzie 
znajduje się refundacja środków na zaplanowaną budowę drogi powiatowej,  
a dochody te zostaną zrealizowane w II półroczu 2013 r. Na zakończenie swojej 
wypowiedzi Skarbnik stwierdził, że problem z wykonaniem dochodów majątkowych 
istnieje od trzech lat i wynika z sytuacji rynkowej. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z wykonania 
budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2013 r., Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 16 radnych. 
 
Ad.4. Informacja nt przygotowania szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 
Goleniowski do roku szkolnego 2013/2014 ze szczególnym uwzględnieniem przygotowania 
Zespołu Szkół Nr 1 w Goleniowie, stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
 
Ad.4.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższa informacja omawiana 
była na posiedzeniu Zarządu Powiatu i Komisjach Rady ze szczególnym uwzględnieniem 
przygotowania do nowego roku szkolnego Zespołu Szkół Nr 1. Dodatkowo Starosta 
poinformował, że Zarząd na bieżąco monitoruje to, co się dzieje  
w szkole, gdzie było wiele sygnałów, które wydawały się negatywne, ale po 
wyjaśnieniach okazało się, że wszystko jest dobrze. Starosta dodał, że początki są 
trudne, lecz należy mieć nadzieję, że wszystko pójdzie w dobrym kierunku,  
a dodatkowo placówka ta zostanie przygotowana do pozyskania środków unijnych dla 
szkół zawodowych. Starosta poinformował, że 30 września br. odbędzie się spotkanie  
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z urzędnikami Urzędu Marszałkowskiego w sprawie pozyskiwania środków unijnych, na 
które to spotkanie zostali zaproszeni również wójtowie i burmistrzowie Powiatu 
Goleniowskiego, wspólnie z osobami, które będą aplikowały o środki unijne  
w poszczególnych gminach. 
 
Godz. 1240 – przybył radny Leszek Soroczyński – stan 17 radnych. 
 
Ad.4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z przedłożonym materiałem.   
 
Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż  
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury zapoznały się z przedłożoną 
Informacją nt .  przygotowania szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski 
do roku szkolnego 2013/2014, ze szczególnym uwzględnieniem przygotowania Zespołu 
Szkół Nr 1 w Goleniowie. Przewodniczący Komisji dodał, że na wspólnym posiedzeniu 
Komisji radni dodatkowo skupili się na funkcjonowaniu ZSP w Maszewie. Wicestarosta 
wytłumaczył członkom Komisji, jaki jest obecnie ciąg działań w tej jednostce, bo skoro 
nie ma naboru do tej szkoły, to zdaniem radnego, nastąpi naturalne jej wygaszenie. 
Radny na zakończenie powiedział, że za jakiś czas Zarząd Powiatu będzie musiał 
zdecydować, co dalej będzie z tą jednostką. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji nt przygotowania 
szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski do roku szkolnego 2013/2014 ze 
szczególnym uwzględnieniem przygotowania Zespołu Szkół Nr 1 w Goleniowie, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
Ad.5.a. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do 
wykonania zadania z zakresu administracji rządowej pn. „Dofinansowanie zakupu  
i wydruku podręczników szkolnych i książek pomocniczych dla uczniów niewidomych 
uczęszczających do szkół lub placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Goleniowski” , który stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
Starosta wprowadził autopoprawkę do niniejszej uchwały w § 3 w brzmieniu  
„Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, z mocą obowiązującą od 10 września 2013 
r.” Projekt uchwały z wprowadzoną autopoprawką stanowi zał. nr 7 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia do 
wykonania zadania z zakresu administracji rządowej pn. „Dofinansowanie zakupu  
i wydruku podręczników szkolnych i książek pomocniczych dla uczniów niewidomych 
uczęszczających do szkół lub placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Goleniowski” , Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/233/13 stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
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Ad.5.b. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 
XXII/199/13 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 marca 2013 r. w sprawie określenia 
zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, stanowiący zał. nr 9 do protokołu. 
Starosta wprowadził autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały do pkt 3 i 4, 
polegającą na zmianie wysokości kwot. Projekt uchwały z autopoprawką stanowi zał. nr 
10 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę 
Nr XXII/199/13 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 marca 2013 r. w sprawie określenia 
zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/234/13 stanowi zał. 11 do protokołu. 
 
Ad.5.c. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii dróg powiatowych ulic zlokalizowanych na terenie miasta Goleniów, która 
stanowi zał. nr 12 do protokołu. 
Wicestarosta poinformował, że zgodnie z wnioskiem wypracowanym na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury wprowadza 
autopoprawkę Zarządu Powiatu do niniejszego projektu uchwały, polegającą na 
wpisaniu w § 1 uchwały i w uzasadnieniu nazw ulic, których projekt uchwały dotyczy. 
Projekt uchwały z autopoprawką stanowi zał. nr 13 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii dróg powiatowych ulic zlokalizowanych na terenie miasta Goleniów, Rada 
głosował jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
Uchwała NR XXVI/235/13 stanowi zał. nr 14 do protokołu.   
 
Ad.5.d. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie powierzenia 
Gminie Stepnica prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg publicznych pod nazwą 
„Budowa chodników i zjazdów z drogi publicznej w miejscowości Żarnowo”, stanowiący 
zał. nr 15 do protokołu. 
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie powierzenia 
Gminie Stepnica prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg publicznych pod nazwą 
„Budowa chodników i zjazdów z drogi publicznej w miejscowości Żarnowo”, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/236/13 stanowi zał. nr 16 do protokołu. 
 
Ad.5.e. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie stanowienia  
o kierunkach działania Zarządu Powiatu w Goleniowie w zakresie ubiegania się  
o dofinansowanie pochodzących z budżetów: Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
Obszaru Gospodarczego, Narodowego i Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej, Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 
w ramach przyjętego Programu Przebudowy i Modernizacji Dróg w Powiecie 
Goleniowskim na lata 2013-2020. Projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu. 
Starosta wprowadził autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały polegającą na 
wykreśleniu w §1 wyrazu „realizowanych w”. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie stanowienia 
o kierunkach działania Zarządu Powiatu w Goleniowie w zakresie ubiegania się  
o dofinansowanie pochodzących z budżetów: Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
obszaru Gospodarczego, Narodowego i Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej, Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 
w ramach przyjętego Programu Przebudowy i Modernizacji Dróg w Powiecie 
Goleniowskim na lata 2013-2020, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/237/13 stanowi zał. nr 18 do protokołu.   
 
Ad.5.f. Wicestarosta omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości, która stanowi zał. nr 19 do protokołu.   
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie stanowienia 
o kierunkach działania Zarządu Powiatu w Goleniowie w zakresie ubiegania się  
o dofinansowanie pochodzących z budżetów: Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
obszaru Gospodarczego, Narodowego i Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej, Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 
w ramach przyjętego Programu Przebudowy i Modernizacji Dróg w Powiecie 
Goleniowskim na lata 2013-2020, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/238/13 stanowi zał. nr 20 do protokołu. 
 
Ad.5.g. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, że otrzymał 
pismo od Burmistrza Nowogardu dotyczące projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Nowogard. Projekt tej uchwały stanowi 
zał.  zał. nr 21 do protokołu. Przewodniczący Rady odczytał pismo mówiące o tym, że 
Gmina Nowogard wyraziła wolę przejęcia nieodpłatnie wskazanej w projekcie uchwały 
nieruchomości, pod warunkiem zabezpieczenia środków finansowych na remont tego 
odcinka drogi. Pismo stanowi zał. nr 22 do protokołu. 
 
Wicestarosta powiedział, że Zarząd jest zaskoczony tym pismem i dodał, że w ubiegłym 
roku wpłynęło pismo od Burmistrza Nowogardu, w którym warunkował przejęcie tego 
odcinka drogi jej wyremontowaniem (utwardzeniem), nr działki jest podany  
w projekcie uchwały. Wicestarosta dodał, że najprawdopodobniej nastąpiła pomyłka, 
ponieważ między Gminą Nowogard, a Starostwem były inne ustalenia dotyczące 
załatwienia tej sprawy, dlatego też Wicestarosta zaproponował podjęcie tej uchwały, 
która jest jak na razie intencyjna, a rozmowy w tej sprawie zostaną podjęte 
bezpośrednio po sesji przez Starostę z Burmistrzem Nowogardu. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że w dniu wczorajszym rozmawiał  
z Burmistrzem Nowogardu i rzeczywiście Burmistrz stoi na stanowisku, że jeżeli w tym 
projekcie uchwały znajdzie się zapis mówiący o przeznaczeniu środków przez powiat na 
remont tego odcinka drogi, to Gmina Nowogard ten odcinek drogi przejmie. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zwrócił się z pytaniem do Starosty, jaka jest w tej 
sprawie decyzja Zarządu? 

 
Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział, że jeżeli rozmowy z Burmistrzem 
Nowogardu zakończą się porozumieniem w tej sprawie, to szkoda byłoby czekać na 
następną sesję, żeby podjąć uchwałę. Starosta dodał, że uchwała ta jest intencyjna  
i jedynie potrzebna jest wola dwóch stron, a czy ona dojdzie do skutku, to już jest inna 
kwestia. Dlatego Starosta zaproponował podjęcie przez Radę Powiatu tej uchwały. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Nowogard, Rada głosowała 14 głosami za, 
przy 3 głosach wstrzymujących się. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/239/13 stanowi zał. nr 23 do protokołu. 
 
Ad.5.h. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie przyznania 
dotacji celowej dla Gminy Osina na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, 
który stanowi zał. nr 24 do protokołu. 
   
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyznania 
dotacji celowej dla Gminy Osina na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/240/13 stanowi zał. nr 25 do protokołu. 
 
Ad.5.i. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie poparcia 
stanowiska Konwentu Starostów Województwa Zachodniopomorskiego oraz działań 
innych instytucji dotyczących włączenia budowy drogi ekspresowej S-6, w tym obwodnicy 
Sianowa i Koszalina, do programu Budowy Dróg Krajowych na lata 2014-2020, stanowiący 
zał. nr 26 do protokołu.     
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie poparcia 
stanowiska Konwentu Starostów Województwa Zachodniopomorskiego oraz działań 
innych instytucji dotyczących włączenia budowy drogi ekspresowej S-6, w tym obwodnicy 
Sianowa i Koszalina, do programu Budowy Dróg Krajowych na lata 2014-2020, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/241/13 stanowi zał. nr 27 do protokołu.   
 
Ad.5.j. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania 
inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego „Narodowy Program 
Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2012-2015”, który stanowi zał. nr 28 do protokołu.  
Starosta dodał, iż niniejszy projekt uchwały dotyczy Gminy Nowogard. 
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas zapytał Starostę, w jaki sposób były obliczane koszty 
dofinansowania? 

 
Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że głównie chodzi o symbolikę, żeby to 
partnerstwo uzyskać. Jeżeli chodzi o Gminę Goleniów, to dofinansowanie wygląda  
w ten sposób, że Gmina Goleniów również udzieli wsparcia powiatowi w wysokości 
100.000 zł, przy inwestycji na ul. Przestrzennej w Goleniowie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania 
inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego „Narodowy Program 
Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2012-2015”, Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/242/13 stanowi zał. nr 29 do protokołu. 
 
Ad.5.k. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania 
inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego „Narodowy Program 
Przebudowy Dróg Lokalnych edycja 2012-2015”, który stanowi zał. nr 30 do protokołu.  
Starosta dodał, że niniejszy projekt uchwały dotyczy Gminy Maszewo. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania 
inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego „Narodowy Program 
Przebudowy Dróg Lokalnych edycja 2012-2015”, Rada głosowała jednogłośnie, 
w obecności 17 radnych.   
 
UCHWAŁA NR XXVI/243/13 stanowi zał. nr 31 do protokołu. 
 
Ad.5.l.  Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie  
określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, stanowiący zał. nr 32 do 
protokołu.    
Następnie Skarbnik poinformował, że został radnym przedłożony prawidłowy projekt 
uchwały, ponieważ pierwotna wersja zawierała dużo pomyłek technicznych tzw. błędów 
pisarskich. Projekt tej uchwały stanowi zał. nr 33 do protokołu.  
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia 
trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, Rada głosował jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXVI/244/13 stanowi zał. nr 34 do protokołu. 
 
Ad.5.m. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r., który stanowi zał. nr 35 do 
protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. , Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/245/13 stanowi zał. nr 36 do protokołu. 
 
Ad.5.n. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę  
w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie ceny nieruchomości, stanowiącej zabudowaną 
działkę nr 155/2, położoną w obrębie Mosty, stanowiący zał. nr 37 do protokołu. 
Starosta dodał, że środki, o których mówiła Pani Faryniarz z funduszy norweskich były 
do pozyskania tylko na instytucje kultury, dlatego wniosek powiatu nie miał żadnych 
szans na powodzenie i w związku z tym Zarząd Powiatu zdecydował się na obniżenie 
ceny tej nieruchomości. 
 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz poinformował, że zespół, który działa na rzecz ustalenia 
przyszłości Pałacu w Mostach spotkał się i opracowano wnioski, które następnie zostały 
przesłane do konserwatora zabytków, z prośbą o przedstawienie propozycji,  
w jakich obszarach można się poruszać, by otrzymać zgodę konserwatora na 
przebudowę, czy też dostosowanie tych pomieszczeń do działalności. Wicestarosta 
dodał, że po trzech miesiącach powiat otrzymał odpowiedź od konserwatora, który 
stwierdził, iż wypowie się, co do możliwości prowadzenia działalności w tym obiekcie po 
wskazaniu, jaka ewentualnie miałaby tam być prowadzona działalność wraz  
z dokumentacją techniczną. Na zakończenie Wicestarosta poinformował, że następne 
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spotkanie zespołu odbędzie się w miesiącu październiku i na następnej sesji Rada 
zostanie poinformowana o wypracowanych wnioskach zespołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. Przewodniczący dodał, iż Komisje są zaniepokojone faktem, 
że obiekt ten niszczeje i powoduje bardzo duże koszty utrzymania. 
 
Radna Danuta Faryniarz powiedziała w nawiązaniu do wypowiedzi Starosty, że 
możliwość pozyskania tych funduszy unijnych dotyczy instytucji kultury. Radna dodała, 
że w informacji na stronie internetowej mowa jest o tym, że rodzaje projektów 
podlegających dofinansowaniu w ramach konkursu, to obiekty ogólnie podlegające 
rewitalizacji, konserwacji, renowacji i adaptacji obiektów z przeznaczeniem na cele 
kulturalne. Radna dodała, że można by było zastanowić się nad tym, aby obiekt ten  
w przyszłości mógł spełniać cele kulturalne. Radna stwierdziła, że Zarząd powinien 
zastanowić się nad znalezieniem pomysłu na ten obiekt. 
 
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział radnej, że jest problem, ponieważ 
powiat nie ma w swoich zadaniach prowadzenia instytucji kultury, natomiast mają je 
gminy. Skarbnik dodał, że problem polega na znalezieniu pieniędzy na prowadzenie 
takiej instytucji kultury, na które nie mamy dochodów, a zadań powiat ma dużo, które 
musi finansować. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem w sprawie wyrażenia zgody na 
obniżenie ceny nieruchomości, stanowiącej zabudowaną działkę nr 155/2, położoną  
w obrębie Mosty, Rada głosowała 15 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych,  
w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/246/13 stanowi zał. nr 38 do protokołu. 
 
Ad.5.o. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych warunków korzystania przez powiatowe jednostki organizacyjne  
z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego będących w trwałym zarządzie. Projekt uchwały 
stanowi zał. nr 39 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas zapytał o zapis w § 6 niniejszej uchwały, czy nie szkoda czasu 
członków Zarządu Powiatu na każdorazowe udzielanie zgody na korzystanie  
z przedmiotu użyczenia. Radny dodał, że byłoby wygodniej przekazać te kompetencje 
dyrektorom jednostek. 
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Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu, że użyczenie jest szczególną 
formą, która nie daje dochodów. Jednostki są do tego przygotowane, a Zarząd Powiatu 
będzie miał pełną wiedzę, jakie działania są poza dochodami i na rzecz jakich 
podmiotów są realizowane. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych warunków korzystania przez powiatowe jednostki organizacyjne  
z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego będących w trwałym zarządzie, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/247/13 stanowi zał. nr 40 do protokołu. 
 
Ad.5.p. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego na lata 2013-2020, 
który stanowi zał. nr 41 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego na lata 2013-2020, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/248/13 stanowi zał. nr 42 do protokołu 
 
Ad.5.r. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania 
inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego „Narodowy Program 
Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2012-2015”, który stanowi zał. nr 43 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania 
inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego „Narodowy Program 
Przebudowy Dróg Lokalnych – edycja 2012-2015”, Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/249/13 stanowi zał. nr 44 do protokołu.   
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Ad.5.s. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas omówił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Powiatu Goleniowskiego z dnia 12 sierpnia 
2013 r. na organizację pracy Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego  
w Goleniowie (projekt I). Niniejszy projekt uchwały stanowi zał. nr 45 do protokołu. 
 
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował Przewodniczącego Rady Powiatu Witolda 
Kaleczyca, że nie weźmie udziału w głosowaniu nad uchwałami dotyczącymi 
rozpatrzenia skarg. 
 
Biorących udział w głosowaniu – 16 radnych. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi, Rada głosowała jednogłośnie - 16 głosów za. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/250/13 stanowi zał. nr 46 do protokołu.   
 
Ad.5.t. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas omówił projekt uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Goleniowa z dnia 22 sierpnia 2013 r. na 
Starostę Goleniowskiego (projekt II). Projekt uchwały stanowi zał. nr 47 do protokołu. 
 
Radny Czesław Siwek zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego, czy można wymieniać 
nazwisko skarżącego w uchwale? 
 
Radca Prawny Przemysław Piątas odpowiedział, że najwłaściwsza praktyka będzie taka, 
żeby zdecydowanie unikać w uzasadnieniu uchwały danych określających tożsamość 
skarżącego. Natomiast, co do samej treści uchwały, zdaniem radcy, można nie 
wskazywać danych osobowych albo ograniczać się jedynie do wskazania imienia  
i nazwiska skarżącego. Radca dodał, że zgodnie z wyrokiem NSA w momencie 
publikowania takich uchwał w Biuletynie Informacji Publicznej należałoby te dane 
usunąć. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas powiedział, że projekty uchwał  
w sprawie rozpatrzenia skarg i wniosku były opracowywane 24 września i nie zawierały 
danych określających tożsamość skarżącego, dlatego Przewodniczący Komisji wniósł  
o pozostawienie ich w takim kształcie, w jakim zostały przygotowane. 
 
Wicestarosta T. Kulinicz powiedział, że prościej jest rozpatrywać skargi nie znając 
nazwiska skarżącego, aby nie zostać posądzonym o stronniczość. 
 
Godz. 1330 – obrady sesji opuścił radny Marcin Fedeńczak – stan 16 radnych. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas powiedział, że członkowie Komisji 
Rewizyjnej znają dane osobowe skarżących 
 
Biorących udział w głosowaniu – 15 radnych. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/251/13 stanowi zał. nr 48 do protokołu. 
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Ad.5.u. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas omówił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia wniosku (projekt III), który stanowi zał. nr 49 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji dodał, że gdyby nawet obniżyć wynagrodzenie Starosty i diety 
radnych to i tak zaoszczędzonych pieniędzy nie można przeznaczyć na dofinansowanie 
turnusów rehabilitacyjnych, dlatego że dofinansowanie tych turnusów odbywa się ze 
środków PFRON. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
wniosku, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/252/13 stanowi zał. nr 50 do protokołu. 
 
Ad.5.w. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas omówił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt IV), stanowiący zał. nr 51 do protokołu. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
wniosku, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/253/13 stanowi zał. nr 52 do protokołu. 
 
Ad.5.y. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas omówił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt V), stanowiący zał. nr 53 do protokołu. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
wniosku, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVI/254/13 stanowi zał. nr 54 do protokołu. 
 
Godz. 1345 – przybył radny M. Fedeńczak – stan 17 radnych. 
 
Ad.6.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  
w okresie od 29 maja do 28 sierpnia 2013 r., stanowi zał. nr 55 do protokołu.   
 
Radny K. Lembas poprosił o wyjaśnienie drugiego zdania w pkt 8 na str. 8 sprawozdania. 
 
Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że zapis ten mówi o możliwości połączenia 
poradni w Goleniowie i Nowogardzie w kwestii administracyjnej, ale również podziału 
zatrudnienia niektórych pracowników. 
 
Ad.6.b. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc odczytał pismo Prezesa Zarządu 
Oddziału Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Krzysztofa Wasiluka, w którym 
Związek dziękuje Radzie powiatu za chęć i inicjatywę wsparcia programu zakupu 
samochodów pożarniczych dla Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu powiatu. Pismo 
to stanowi zał. nr 56 do protokołu.   
 
Następnie Przewodniczący Rady W. Kaleczyc odczytał pismo Burmistrza Nowogardu 
Roberta Czapli, skierowane do Rady Powiatu, z prośbą o wydanie opinii w sprawie 
zmiany nazwy powiatu goleniowskiego na powiat goleniowsko - nowogardzki. Pismo to 
stanowi zał. nr 57 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady poinformował, iż kilka dni temu spotkał się z przedstawicielami 
Nowogardu w powyższej sprawie. Przewodniczący dodał, że spotkanie odbyło się  
w miłej atmosferze. Ustawowy termin dla Rady Powiatu w sprawie wydania opinii  
w powyższej sprawie upływa w ciągu 3 miesięcy. Przewodniczący dodał, że niepodjęcie 
przez Radę Powiatu uchwały w powyższej sprawie, będzie jednoznaczne  
z niewyrażeniem opinii. 
Przewodniczący powiedział, że niektórzy wyrażają pogląd, aby Rada Powiatu 
wypowiedziała się w tej sprawie, po wydaniu opinii przez samorządy gminne Powiatu 
Goleniowskiego oraz po zapoznaniu się z ewentualnymi kosztami. 
 
Ad.7. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że dziś odbyła się smutna 
uroczystość, na której był obecny. Placówka Straży Granicznej Szczecin-Goleniów  
z dniem 30 września br. przestanie funkcjonować w dotychczasowej formule, bardzo 
mocno zostanie ograniczona jeżeli chodzi o funkcjonariuszy i pracowników cywilnych 
oraz jej aktywność na terenie Powiatu Goleniowskiego. 
 
Starosta Tomasz Stanisławski odpowiadając radnej Gizeli Rybickiej na interpelację  
w sprawie działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Stopniu 
Niepełnosprawności poinformował, iż uczestniczył w dniu 25 września br. w spotkaniu 
Starostów Województwa Zachodniopomorskiego, które zorganizował Wojewoda. 
Starosta dodał, że spotkanie to było związane z tym, iż planowane są pewne rozwiązania 
systemowe ze strony Ministerstwa Pracy, a głównie Pełnomocnika Rządu ds. Osób 
Niepełnosprawnych. Następnie Starosta przedstawił prezentację, która była 
prezentowana przez Wojewodę. Prezentacja ta stanowi zał. nr 57 do protokołu. 
Na zakończenie Starosta powiedział, że ze względu na, to iż działalność Zespołów jest 
bardzo ważna ze względów społecznych, niektórzy Starostwie wyrazili wolę 
częściowego finansowania swoich Zespołów. Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu 
w chwili obecnej dołoży do Zespołu 12.000 zł, a od Wojewody Zespół ma dostać 15.000 
zł, a dodatkowo na następną sesję Zarząd przygotuje wniosek na kwotę 30.000 zł  
z przeznaczeniem na zmniejszenie kolejki oczekujących na wydanie orzeczenia, która  
w tej chwili jest już kilku miesięczna. 
 
Radna Gizela Rybicka podziękowała Staroście za takie podejście do problemu, jakie 
przedstawił. Radna dodała, że jest zbulwersowana propozycją ministerstw, jeśli chodzi  
o łączenie Zespołów. Radna dodała, że na początku powstania powiatów, w Goleniowie 
nie było Zespołu, a Goleniów podlegał pod Szczecin, do którego środki były 
przekazywane, a wnioski mieszkańców Goleniowa nie były realizowane. Dlatego został 
złożony wniosek o utworzenie Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  
o Niepełnosprawności w Goleniowie. Na zakończenie wypowiedzi radna powiedziała, że 
łączenie Zespołów kilku powiatów w jeden, jest bardzo złym pomysłem, ze szkodą dla 
ludzi chorych i niepełnosprawnych. 
 
Starosta powiedział, że rzeczywiście część Starostów jest oburzona przedstawioną  
propozycją łączenia powiatowych zespołów. 
Starosta dodał, że w konsekwencji może się okazać, że funkcjonowanie zespołów  
w takiej formule może się okazać droższe, ponieważ Komisja będzie musiała 
podróżować od miasta do miasta. Starosta powiedział, że tak się stało przy pomyśle, 
kiedy inspekcje sanitarne zostały włączone do powiatów i problem polega na tym, że 
jeżeli ten powiat składa wniosek o wydanie decyzji, to ta inspekcja sanitarna nie może 
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orzec w sprawie, jeżeli dot. ona sprawy tego powiatu. Wtedy decyzję musi wydać 
inspektor ze Szczecina. 
 
Radny Kazimierz Lembas stwierdził, że obserwując całą tę sprawę związaną  
z finansowaniem Powiatowych Zespołów ds. Orzekania o Stopniu Niepełnosprawności, 
rady powiatów będą musiały wcześniej czy później same finansować tę działalność, ze 
względu na dobro swoich mieszkańców. 
 
Ad.8. Starosta poinformował, że odpowiedzi na złożone interpelacje zostaną udzielone 
na piśmie. Natomiast odniósł się do sprawy poruszonej przez radnego Czesława Siwka, 
która ma miejsce w Jarosławkach. Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu jako 
przedstawiciel powiatu nie chciał odciąć się od tej trudnej sprawy, która jest błędem 
Agencji Nieruchomości Rolnej, na każdym etapie procedowania, począwszy od wyceny, 
w której nie uwzględniono płyt betonowych ułożonych wzdłuż drogi, do momentu prac 
geodety i notariusza. Starosta poinformował, że to, co mógł zrobić powiat , to obok jest 
działka Skarbu Państwa, na której wznowiono granice. Starosta dodał, że jest ona do 
dyspozycji i jest w tej sprawie po rozmowie z Panią Burmistrz Maszewa, aby działkę tę 
skomunalizować na rzecz Gminy Maszewo, ale Gmina nie jest zainteresowana takim 
załatwieniem sprawy. Zdaniem Starosty tę sprawę musi załatwić Agencja Nieruchomości 
Rolnej, a powiat może w tej sprawie pomóc, pod warunkiem, że będzie taka wola stron 
zainteresowanych. 
 
Radny Cz. Siwek stwierdził, że ma pretensje do Agencji Nieruchomości Rolnej, ponieważ 
jej bezczynność prowadzi do tragedii ludzkiej. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował, że posiedzenie następnej sesji 
odbędzie się najprawdopodobniej 31 października, tj. ostatni czwartek miesiąca, chyba 
że sprawa wydania opinii przez Radę Powiatu, co do zmiany nazwy powiatu będzie 
wymagała ustalenia innego terminu, to posiedzenie sesji zostanie zwołane w innym 
terminie. 
 
Ad.9. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu  
W. Kaleczyc dokonał zamknięcia obrad XXVI sesji Rady Powiatu w Goleniowie. 
 
 

 
Przewodniczący Rady Powiatu              

 
Witold Kaleczyc 
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Goleniów, dnia 21 października 2013 r. 
 

 


